
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 426
Vil ministeren redegøre for de provenumæssige konsekvenser ved en totalafskaffelse af 
afgiften på kaffe? Ministeren bedes ligeledes forholde sig til de administrative byrder, der 
er forbundet med kaffeafgiften hos både virksomheder og myndigheder. Der henvises til 
artiklen ”Kaffesalget er gået amok: Steget med 76 procent”, bt.dk, den 9. juni.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Per Husted
formand

1/1

Offentligt
SAU Alm.del - Spørgsmål 426

Skatteudvalget 2024-25


